
SPF Vikbolandet
Styrelsemöte 2019-01-09 Protokoll nr 01

Plats: Östra Husby Bygdegård

Närvarande: Lars Andersson, Magnus Arnoldson, Gunilla Nensén-
Johansson, Paul Finér, Agneta Carlberg, Stig Botvidsson, 
Siv Hellström, Margareta Roos och Iréne Crona

§ 1 Sammanträdet öppnas
Ordförande Lars Andersson hälsade alla välkomna, önskade en god 
fortsättning på det nya året samt förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Dagordning
Utdelad dagordning fastställdes. 

§ 3 Föregående protokoll.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Val av protokolljusterare
Till protokolljusterare valdes Gunilla Nensén-Johansson.

§ 5 Medlemsläget
Antal medlemmar var vid årsskiftet 410. Under 2018 avled 10 personer, 8 
begärde utträde och 2 bytte förening. 15 nya medlemmar tillkom.
 

§ 6 Ekonomin
Lars Andersson föredrog föreningens ekonomi per den 31 december 2018.
Resultatet blev 6101 kr. 

  
§ 7 Budget 2019 och medlemsavgift

Lars Andersson föredrog förslag till budget för 2019. Styrelsen beslutade 
förelägga årsmötet förslaget samt föreslå oförändrad medlemsavgift för 
2020.  

§ 8 Verksamhetsberättelse 2018
Iréne Crona hade sänt ut förslag till verksamhetsberättelse för 2018 till 
samtliga styrelsemedlemmar för synpunkter.  Styrelsen godkände 
densamma och Paul Finér lägger ut den på hemsidan. Ett antal kommer 
också att finnas tillgängliga vid årsmötet.



§ 9 Program 2019
Paul Finér presenterade ett förslag till program 2019 som diskuterades. 
Vissa justeringar och tillägg gjordes. Han tar fram ett nytt original och får 
det upptryckt så att det kan skickas ut tillsammans med kallelsen till 
årsmötet och fakturan för årsavgiften, senast den 23 januari. 

§10 Årsmötet
Iréne gör kallelsen till årsmötet och ser till att få den upptryckt i tid till 
utskicket den 23 januari. Beslutades att förtäringen blir landgång med 
dryck samt kaffe och kaka. Gunilla Nensén-Johansson beställer så snart 
samtliga anmälningar kommit in. Gunilla samt Lars Andersson tar emot 
anmälningarna. Anmälningslista läggs också ut vid nästa månadsmöte 
samt krav på anmälan skrivs in på kallelsen. Kakor bakar Gunilla och Siv.
Magnus ordnar underhållningen. Lars sätter in annons i tidningen 14 
dagar innan mötet. Övriga praktiska detaljer diskuteras vid nästa 
styrelsemöte.

§11 Kurser
Från distriktet hade inkommit inbjudan till den årligen återkommande 
inspirationsdagen i Linköping den 5 februari under rubriken ”Rekrytering,
Digitala världen, Marknadsorientering”. Flera styrelsemedlemmar är 
bortresta  i februari så ingen hade möjlighet att närvara i år.

Från förbundet hade inkommit kurserbjudande i del 1 och 2 rörande 
hemsidan, men i dem har Paul redan tidigare deltagit och avvaktar istället 
någon fortsättningskurs.

Lars meddelade att distriktets sakkunnige i medlemsregistret Miriam efter 
Marianne Holmbom är Lasse Johansson, Finspång.

§12 Övriga frågor

Resor
Agneta hade f.n. tre förslag till resor under 2019.

I augusti (eller tidigare under sommaren) en endagsresa med bl.a. båttur 
på Sommen och besök i Tranås.

29/9 – 3/10 Resa till Krakow (Polen). Flyg från Arlanda och anslutnings-
buss t.o.r. Norrköping. Del i dubbelrum med frukost, 4 middagar och en 
lunch. Kostnad 7290 kr p.p. Extra tillägg för vissa utflykter.
Slutet november/början december Julresa till Skansen i Stockholm.



Träff  för reseansvariga i SPF Norrköpings Kommun
Agneta meddelade att hon kommer att delta i ett nytt möte för 
reseansvariga som den reseansvarige i SPF St Olof kallat till den 20 
januari.

Informationsmöte med Optiker Persson
Siv meddelade att hon preliminärbokat två datum på Träffpunkten, den 31
jan och 7 febr, och ska nu höra med Optiker Persson om något av dessa 
datum kan passa dem.

Möte med sockenombuden den 10 december 2018
Agneta refererade kort från mötet och meddelade att sockenombuden 
godkänt styrelsens förslag till datum för 2019 års månadsmöten. Magnus, 
som också varit närvarande, meddelade att han och Gunilla Magnusson 
kommer att åka till Linköping den 16 januari för att delta i Östgöta-
musikens utbudsdag.

Tack för uppvaktning
Paul Finér tackade för uppvaktningen på sin 75-årsdag. 

§13 Info valberedningen
Lars meddelade att valberedningen jobbar på för fullt. Man har vissa 
problem men har också fått några förslag.

§14 Avslutning och nästa möte

Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 6 februari 2019,  kl. 13.00  i 
Östra Husby bygdegård.  Ordföranden Lars Andersson tackade de 
närvarande för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet: ___________________ 
Iréne Crona

Justerat:       _______________________ ________________________
Lars Andersson Gunilla Nensén-Johansson


